
,POSLANECKÁ SNĚMOVNA
2023

9. volební období

Z Á P I S
z 27. schůze

výboru pro obranu,
která se konala v úterý 23. května 2023

v budově Poslanecké sněmovny, Sněmovní 4, 118 26 Praha 1
místnost č. 311B 

Návrh programu jednání:

1. Schválení pořadu schůze.

2. Návrh závěrečného účtu  státního rozpočtu  České republiky  za  rok
2022 kapitola 308 – Národní bezpečnostní úřad. 

3. Návrh závěrečného účtu  státního rozpočtu  České republiky  za  rok
2022 kapitola 307 – Ministerstvo obrany.

4. 1.  doplněk k účasti  ozbrojených sil  České republiky na vojenských
cvičeních mimo území České republiky a účasti ozbrojených sil jiných
států  na  vojenských  cvičeních  na  území  České  republiky  v roce
2023 /sněmovní tisk č. 446/. 

5. Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé.

Přítomní  poslanci:  J.  Flek,  J.  Hofmann J.  Horák,  M.  Janulík,  K.  Krejza,  P.  Liška,
L. Metnar, M. Opltová, P. Růžička, R. Vích, P. Žáček /11/.

Omluveni: J. Bělica, S. Blaha, M. Ratiborský, L. Wenzl, M. Ženíšek /5/.

Hosté:

1.  náměstek  ministryně  obrany  Mgr.  František  Šulc,  vrchní  ředitelka  Sekce
ekonomické  MO  Ing.  Blanka  Cupáková,  ředitel  Odboru  rozpočtu  SE  MO  Ing.
Zdeněk Rozina;

poradce náčelníka GŠ AČR brig. gen. Ing. Petr Lanči.

K     bodu 1:
Schválení programu schůze.

Předseda  výboru  L.  Metnar  zahájil  27.  schůzi  výboru  pro  obranu,  přivítal
přítomné hosty a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. 

Ověřovatelkou pro tuto schůzi výboru byla určena poslankyně Ing. Michaela
Opltová.

Předseda výboru L. Metnar dále sdělil, že program schůze byl členům výboru
rozeslán elektronickou  poštou  a  požádal  přítomné  členy  výboru  o  případné
návrhy  na  doplnění  či  změnu  programu.  Jelikož  se  nikdo  s jiným  návrhem

1



nepřihlásil, nechal předseda výboru L. Metnar o návrhu programu hlasovat (11/
0/ 0) /hlasování č. 1/.

Návrh byl přijat a tím byl schválen program 27. schůze výboru.

K bodu 2:  
Návrh závěrečného účtu státního rozpočtu České republiky za rok 2022
kapitola 308 – Národní bezpečnostní úřad.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 2 a požádal o úvodní
slovo ředitele Národního bezpečnostního úřadu (dále jen NBÚ) genmjr. Bc. Jiřího
Langa. Ten uvedl, že závěrečný účet státního rozpočtu ČR kapitoly 308 – NBÚ za
rok 2022 obsahuje předepsané údaje o všech příjmech a výdajích NBÚ. Nejprve
se vyjádřil  k  plánovaným příjmům a sdělil,  že  NBÚ je  čistě  správní  úřad bez
možnosti maximalizovat přímou stránku rozpočtu, proto jsou plánované příjmy
každoročně odhadovány max. na 850 tis. Kč. Upřesnil, že polovinu příjmů tvoří
správní poplatky a pokuty a druhou polovinu příjmů nahodilé příjmy, což jsou
převážně  přeplatky  z  předcházejících  let  a  případný  odprodej  nepotřebného
majetku.  Dodal,  že  naplnění  příjmů  se  daří  mírně  překračovat,  za  rok  2022
konkrétně o 36 724 Kč, tedy celkem příjmy činily 886 724,42 Kč. 

Dále se ředitel NBÚ genmjr. J. Lang vyjádřil k celkovým výdajům a sdělil, že
čerpání celkových výdajů v roce 2022 činilo 294 760 380,71 Kč. Uvedl, že úřad
v červnu loňského roku požádal z důvodu nedostatku běžných výdajů rozpočtový
výbor PS PČR o rozpočtové opatření z kapitálových výdajů ve výši 5 677 000 Kč a
tato částka pomohla pokrýt neplánované výdaje v oblasti náhrad mezd v době
nemocí,  licencí  Microsoft a dalších potřebných provozních výdajů. Upřesnil,  že
nejvyšší  výdaje  v rámci  běžných  finančních  prostředků  jsou  v NBÚ  výdaje  na
platy, zákonem dané odvody a dohody, a to ve výši 73, 3 % z celkových výdajů.
Ředitel NBÚ genmjr. J. Lang také zmínil, že z dlouhodobého hlediska se nedaří
naplnit  beze  zbytku  všech  262  tabulek,  které  má  úřad  přiděleny,  což  není
s ohledem na počet žen na rodičovských a mateřských dovolených ani možné.
Dodal,  že  v roce  2022  byla  NBÚ,  v souvislosti  s předsednictvím  EU,  dočasně
přidělena jedna tabulka, tudíž v roce 2022 byl celkový počet 263.  Doplnil, že
rovněž  se  dostatečně  nedaří  naplnit  volná  pracovní  místa  handicapovanými
osobami, jelikož možnost nabídky ze strany NBÚ je omezená. 

Ředitel  NBÚ genmjr.  J.  Lang také  zmínil  ostatní  běžné  výdaje,  které  byly
v roce 2022 na úrovni 18, 4% z čerpání celkových výdajů. Uvedl, že tyto výdaje
jsou  každoročně  potřeba  na  pokrytí  všech  provozních  nákupů  a  činností,
především na zabezpečení IT sítí a produktů. Dodal, že jsou to výdaje za čerpané
služby, bez níž se činnost úřadu neobejde a jejich snížení není v jeho možnostech.

Dále  ředitel  NBÚ  genmjr.  J.  Lang  uvedl,  že  za  zbytné  běžné  výdaje  lze
považovat tzv. náhradní plnění za nezaměstnávání invalidních osob podle zákona
o zaměstnanosti, na které musí úřad odebírat hotové hmotné náhradní plnění,
aby nemusel hradit regresní náhrady. Upřesnil, že v roce 2022 bylo vypočteno
náhradní  plnění  ve  výši  2 506 544  Kč,  což  je  v rámci  provozních  služeb  a
zásobování spotřebním materiálem 10 % rozpočtu. Doplnil, že při hospodárném
nakládání a snižování nákladů nelze přeplňovat sklady, protože nabídka firem,
které mohou taková náhradní plnění nabízet, není široká. 

Poté se ředitel NBÚ genmjr. J. Lang věnoval kapitálovým výdajům, kdy uvedl,
že čerpání v roce 2022 tvořilo 88, 3 % z celkových výdajů. Sdělil, že v roce 2022
byl rozpočet upraven na konečných 44 331 475 Kč, z čehož 20 mil. Kč obdržel
NBÚ  od  MO  na  společný  projekt  označovaný  jako  technologické  povýšení
agendového  informačního  systému  Cefeus.  Dodal,  že  z  převedené  částky  se
podařilo vyčerpat 11 543 400 Kč a zůstatek bude použit v roce 2023 ke stejnému
účelu v rámci nespotřebovaných výdajů, protože je již rezervován na uzavřené
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smlouvy. Dále zmínil, že ostatní kapitálové výdaje se týkaly pořízení, obnovy a
provozování informačních systémů technického zhodnocení nemovitého majetku
a drobnějších výdajů investičního charakteru. Upřesnil, že rozpočet NBÚ musí být
v běžných  výdajích  meziročně  vyrovnaný,  což  se  daří  i  díky  nárokům
z nespotřebovaných výdajů, které úřad potřebuje na realizaci nových smluvních
závazků v následujícím rozpočtovém roce.

Závěrem  ředitel  NBÚ  genmjr.  J.  Lang  uvedl,  že  při  stoupající  výši  cen  a
stagnaci  rozpočtu  není  dostatek  prostoru  pro  všechnu  potřebnou  obnovu
informačních  a  komunikačních  systémů,  ani  prostor  pro  případné  investice
v rámci údržby budov. 

Zpravodajem  byl  určen  poslanec  P.  Žáček,  který  přednesl  zpravodajskou
zprávu.

Následně předseda výboru L. Metnar otevřel obecnou rozpravu, ve které se
se svými dotazy a připomínkami vystoupili: poslanec R. Vích, předseda výboru L.
Metnar, poslanec P. Žáček. 

Reagovali: ředitel NBÚ genmjr. J. Lang, náměstkyně NBÚ Z. Jůzlová.

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil,  předseda výboru L.
Metnar ji uzavřel, otevřel rozpravu podrobnou, v níž vystoupil zpravodaj poslanec
P. Žáček a přednesl návrh Usnesení č. 129 - Návrh závěrečného účtu státního
rozpočtu České republiky za rok 2022 kapitola 308 – Národní bezpečnostní úřad
(11/ 0/ 0) /hlasování č. 2/. 

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 2.

K     bodu 3:
Návrh závěrečného účtu státního rozpočtu České republiky za rok 2022
kapitola 307 – Ministerstvo obrany. 

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 3 a požádal o úvodní
slovo  1. náměstka  ministryně  obrany  Mgr.  Františka  Šulce.  Ten  uvedl,  že
v souladu  se  zákonem  218/  2000  Sb.  o rozpočtových  pravidlech,  překládá
k projednání návrh závěrečného účtu státního rozpočtu ČR za rok 2022 kapitoly
307 –  Ministerstvo  obrany (dále  jen  MO).  Sdělil,  že  rok  2022 byl  pro  MO ve
znamení  hospodaření  za  zcela  jiné  bezpečnostní  situace  než  v předchozích
letech, jelikož zhoršená situace v důsledku války na Ukrajině kromě významné
materiální  vojenské  pomoci  této  zemi,  logicky  vyústila  i ve  snahu  o  rychlejší
modernizaci a pořízení vojenského materiálu. Otázka zajištění obranyschopnosti
nabyla  reálnější  obrysy  a  začala  se  mnohem  více  skloňovat  i  ve  veřejném
prostoru. Dodal, že programové prohlášení vlády je skutečně bráno vážně a MO
má jako jedna z mála kapitol státního rozpočtu poměrně strmě rostoucí rozpočet.
Upřesnil, že rozpočet výdajů byl zákonem o státním rozpočtu stanoven v celkové
výši  89,  1 mld.  Kč a v průběhu roku byl  včetně zapojení  ostatních zdrojů,  tj.
nároků  z nespotřebovaných  výdajů  a  mimorozpočtových  zdrojů,  upraven  na
konečnou částku 92, 7 mld. Kč. Z těchto prostředků bylo vyčerpáno 90, 8 mld.
Kč, tedy 97, 94 % konečného rozpočtu a kapitola tak dosáhla vyššího čerpání o 5,
86 mld. Kč oproti předchozímu roku a o 16, 5 mld. Kč více ve srovnání s rokem
2020. 

Dále 1. náměstek ministryně obrany F. Šulc uvedl, že stěžejní zajišťovanou a
také  financovanou součástí  kapitoly  nadále  zůstává AČR.  Zmínil,  že  klíčovým
dokumentem strategického významu zejména pro realizaci akvizic byla Koncepce
výstavby  AČR.  Také  sdělil,  že  i  v roce  2022  byl  z hlediska  struktury  výdajů
rozpočet MO výrazně proinvestičně orientovaný. Dodal, že v oblasti financování
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programu reprodukce majetku celkový objem realizovaných výdajů představoval
téměř 31 % ní podíl na celkovém čerpání kapitoly MO a dosáhl výše 27, 8 mld.
Kč.  Doplnil,  že  tato  struktura  rozpočtu  umožnila  pokračovat  v plánované
modernizaci, přičemž nejvýznamnější část těchto výdajů v objemu cca 36 % byla
vynaložena na financování zásadních projektů vyzbrojování ve prospěch rozvoje
a udržení schopností pozemních sil a obdobný podíl výdajů směřoval k rozvoji a
udržení schopností vzdušných sil. Zmínil, že ukazatel vůči NATO v oblasti investic
do hlavních druhů techniky již  překročil  minimální  stanovenou hranici  20 % a
dosáhl podílu ve výši 24, 56 % na celkových obranných výdajích. 

Následně se 1. náměstek ministryně obrany F. Šulc věnoval oblasti osobních
mandatorních výdajů a sdělil, že bylo vynaloženo 37, 2 mld. Kč, přičemž podíl na
celkových  výdajích  se  oproti  letům  snižuje  a činil  necelých  41  %.  Uvedl,  že
ostatní běžné výdaje dosáhly výše téměř 25, 8 mld. Kč a jejich podíl na celkových
výdajích se meziročně mírně zvýšil na 28, 5 %. Upřesnil, že z hlediska naplňování
závazků vůči NATO k dosažení podílu obranných výdajů na úrovni min. 2 % HDP
plánuje  MO  v souladu  s platným  programovým  prohlášením  vlády  a  PS
schváleným zákonem o financování obrany další výrazný nárůst objemu výdajů
na dosažení tohoto podílu již v roce 2024. Také zmínil, že i přesto, že se rezort
MO, ještě v důsledku doznívající pandemie Covid-19 a rapidně rostoucí poptávky
po  vojenském  materiálu,  potýkal  i  na  straně  dodavatelů  s jejich  omezenou
kapacitou,  z celkových  vyčleněných  zdrojů  kapitoly  MO  nebyly  zrealizovány
výdaje pouze ve výši 1, 91 mld. Kč, tj. 2, 06 % konečného rozpočtu, což je ve
srovnání s předchozím rokem o 0, 65 mld. Kč méně. Dodal, že přitom rezort MO
v roce 2022 hospodařil se zdroji o 5, 2 mld. Kč vyššími než v roce 2021. Doplnil,
že  formou  tzv.  nároků  z nespotřebovaných  výdajů  jsou  do  období  roku  2023
převedeny nečerpané prostředky ve výši  1,  89 mld.  Kč s cílem dofinancování
původních věcných záměrů,  tj.  k dokončení  původně plánovaných investičních
projektů a k zajištění provozuschopnosti vojenské techniky.

 Závěrem 1. náměstek ministryně obrany F. Šulc uvedl, že rok 2022 nebyl pro
všechny určitě rutinním rokem a velmi si váží toho, že výdaje na obranu rostou a
novou legislativou byl položen reálný základ pro jejich další navýšení na min. 2 %
HDP a stabilizaci celkového rozpočtu a financování AČR. Sdělil, že se svěřenými
prostředky rezort MO nakládá opravdu zodpovědně, zdroje jsou využívány účelně
a je snaha je maximálně využít do poslední koruny. Dodal, že i když byl pro rok
2022  z hlediska  hospodaření  pro  rezort  MO  poměrně  hektický,  v celkovém
čerpání  se  v minulém  roce  potvrdila  opatření  rezortu  přijatá  ke  zlepšení
schopnosti realizovat akvizice. 

Úvodní slovo doplnila vrchní ředitelka sekce ekonomické MO B. Cupáková. Ta
členům  výboru  představila  podrobnou  prezentaci  k závěrečnému  účtu  státního
rozpočtu na rok 2022 kapitola 307 – Ministerstvo obrany.

Dále úvodní slovo ještě doplnil poradce NGŠ AČR brig. gen. P. Lanči. Ten shrnul
výsledky čerpání rozpočtu AČR za rok 2022. Uvedl, že z celkové částky konečného
rozpočtu rezortu MO ve výši 92, 7 mld. Kč hospodařila AČR s objemem peněžních
prostředků ve výši 61, 5 mld. Kč, tj. 66, 34 % konečného rozpočtu rezortu MO.
Sdělil, že v rámci AČR se podařilo v roce 2022 dosáhnout celkového čerpání ve výši
60,  9 mld.  Kč,  což představuje 99,  02 % konečného rozpočtu AČR, což se lze
považovat za úspěch. Dodal, že ve výsledném čerpání se tak výrazně pozitivně
projevila  důsledná  snaha  AČR  z posledních  let  v oblasti  optimalizace  procesu
plánování  a  realizace  akvizic  s cílem  účelného,  hospodárného  a  efektivního
využívání svěřených veřejných prostředků. Zmínil, že v porovnání s rokem 2021
bylo čerpání výdajů AČR vyšší zhruba o 2, 6 mld. Kč a navýšení se v nejvyšší míře
promítlo v oblasti  programového financování. Doplnil, že cílem a snahou AČR je
snížit  deficit  v oblasti  investičních  výdajů,  které  byly  nakumulované v minulých
letech.
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Poradce NGŠ AČR brig. gen. P.  Lanči sdělil,  že využití  peněžních prostředků
v roce  2022  bylo  směřováno  především  do  strategických  a  významných
modernizačních projektů, které souvisejí s rozvojem a udržením schopností AČR se
zaměřením především na schopnosti pozemních a vzdušných sil. Uvedl, že činnost
AČR v minulém roce již nebyla ovlivněna epidemiologickou situací a realizovanými
opatřeními  dle  platných  rozhodnutí  orgánů  ochrany  veřejného  zdraví.  Naopak
v souvislosti  s ozbrojeným konfliktem na  Ukrajině  bylo  vynaloženo  AČR celkem
290, 5 mil. Kč se souhlasem Parlamentu ČR a vojensko-politickými ambicemi ČR,
našimi závazky, bylo nasazeno 2 076 osob ve 13 zahraničních operacích a 5 misích
OSN  na  území  16  států.  Na  zabezpečení  účasti  v zahraničních  operacích  bylo
vynaloženo  1,  14  mld.  Kč.  Dodal,  že  vzhledem k  utlumení  opatření  spojených
s epidemií  Covid-19  byla  plánována  vojenská  cvičení  se  zahraničními  partnery
mimo území ČR, ty na území ČR byla realizována již bez omezení. Upřesnil, že na
tento výcvik bylo v roce 2022 v této oblasti využito 126 mil. Kč, tudíž oproti roku
2021 došlo k nárůstu o 93 mil. Kč. 

Závěrem poradce NGŠ AČR brig. gen. P. Lanči uvedl, že reálné výdaje na AČR
vykazují meziroční růst, čímž se pro AČR vytváří prostor pro plnění a zabezpečení
stanovených  úkolů  a  současně  tento  trend  i  lze  pozitivně  chápat  jako  jeden
z dalších předpokladů pro zvyšování a udržení schopnosti AČR. 

Zpravodajem byl určen poslanec P. Liška, který přednesl zpravodajskou zprávu.

Následně předseda výboru L. Metnar otevřel obecnou rozpravu, ve které se
svými  dotazy  a připomínkami  vystoupili:  předseda  výboru  L.  Metnar,
místopředseda výboru P. Růžička.

Reagovali 1. náměstek ministryně obrany F. Šulc, vrchní ředitelka SE MO B.
Cupáková, 

Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další nepřihlásil,  předseda výboru L.
Metnar ji uzavřel, otevřel rozpravu podrobnou, v níž vystoupil zpravodaj poslanec
P. Liška a přednesl návrh  Usnesení č. 130 - Návrh závěrečného účtu státního
rozpočtu České republiky za rok 2022 kapitola 307 – Ministerstvo obrany (11/ 0/
0) /hlasování č. 3/. 

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 3.

K     bodu 4:  

1.  doplněk  k účasti  ozbrojených  sil  České  republiky  na  vojenských
cvičeních mimo území České republiky a účasti  ozbrojených sil  jiných
států na vojenských cvičeních na území  České republiky v roce 2023
/sněmovní tisk č. 446/. 

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 4 a opět požádal o
úvodní  slovo  1.  náměstka  ministryně  obrany  F.  Šulce.  Ten  uvedl,  že  materiál
obsahuje informace o sedmi nově plánovaných cvičeních ozbrojených sil  jiných
států mimo území ČR, čtyři nově plánovaná cvičení ozbrojených sil jiných států na
území ČR a upřesňující informace o 43 cvičeních, která již byla vládou schválena.
Doplnil, že 33 cvičení bylo mimo území ČR a 10 cvičení v ČR a došlo u nich během
jejich  přípravy  ke  změnám  některých  atributů,  přesahujících  schválený  rámec,
zejména v případě termínů, počtů vyčleněných sil a prostředků a počtů dnů konání.
Dodal, že uvedené změny v plánu cvičení se zahraničními partnery odráží zejména
požadavky  zahraničních  partnerů  v oblasti  přípravy  do  zahraničních  operací,
bilaterální  a  regionální  spolupráce  včetně  výstavby  schopností  k dosažení
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aliančních standardů a aktuální potřeby AČR. 

Závěrem 1. náměstek ministryně obrany F. Šulce zmínil, že detailní výčet změn
je  uveden  v příloze  předkládaného  materiálu.  Dodal,  že  cvičení  uvedená  v 1.
doplňku budou financována v rámci schváleného rozpočtu kapitoly 307 – MO na rok
2023.  Dodatečné  požadavky  na  finanční  prostředky  v oblasti  zabezpečení
zahraničních cvičení a navýšení rozpočtu nevznikají. 

Úvodní slovo doplnil poradce NGŠ AČR brig. gen. P. Lanči, který sdělil, že proces
přípravy cvičení průběžně ovlivňuje mnoho faktorů a často je nutné přehodnotit i
složení sil a prostředků či místo konání nebo změnit termín cvičení tak, aby všem
vyhovoval. Dodal, že toto je jeden ze dvou hlavních důvodů, proč v průběhu roku
jsou zpracovávány doplňky k plánu cvičení a zmínil, že druhým důvodem je, že AČR
v průběhu  roku  také  využívá  aktuální  nabídky  aliančních  spojenců  a  dalších
zahraničních  partnerů  k účasti  na  mezinárodních  cvičeních.  Upřesnil,  že  je
používána tzv. Military Training Excercise aplikace, kde se jednotlivé nabídky od
partnerů AČR objevují. 

Poradce NGŠ AČR brig. gen. P. Lanči také uvedl, že za nejvýznamnější cvičení je
považováno  cvičení  STEINFELD  23  na  území  Rakouska  a  jedná  se  o  cvičení
zaměřené na boj v zastavěné oblasti. Doplnil, že cvičení se zúčastní 100 příslušníků
ze 43. výsadkového pluku a 102. průzkumného praporu. Dále zmínil  významné
cvičení na území ČR, kterým je cvičení EAGLE a jedná se o společnou výcvikovou
aktivitu speciálních sil AČR a Belgie za podpory letectva AČR.

Zpravodajem byl  určen poslanec J.  Hofmann,  který přednesl  zpravodajskou
zprávu.

Následně  předseda  výboru  L.  Metnar  otevřel  obecnou  rozpravu,  ve  které
s dotazem vystoupil poslanec R. Vích. Jelikož se v obecné rozpravě již nikdo další
nepřihlásil,  předseda výboru L.  Metnar ji  uzavřel,  otevřel  rozpravu podrobnou,
v níž vystoupil zpravodaj poslanec J. Hofmann a přednesl návrh Usnesení č. 131
-  1.  doplněk k účasti  ozbrojených sil  České republiky na vojenských cvičeních
mimo území České republiky a účasti ozbrojených sil jiných států na vojenských
cvičeních na území České republiky v roce 2023 /sněmovní tisk č. 446/(9/ 0/ 0)
/hlasování č. 4/. 

Usnesení bylo přijato a předseda výboru L. Metnar ukončil projednávání bodu
č. 4.

K     bodu 5:  
Termín a pořad příští schůze výboru pro obranu, různé.

Předseda výboru L. Metnar zahájil projednávání bodu č. 5 - termín a pořad
příští schůze výboru pro obranu a sdělil, že další schůze výboru se uskuteční dne
20. června /úterý/ od 13:00 hodin a program bude upřesněn Usnesení č. 132. 

V bodě různé vystoupil místopředseda výboru P. Růžička a požádal o zařazení
bodu „Aktuální situace na GŠ AČR“, jakým způsobem to tam funguje, na příští
schůzi výboru. Dále vystoupil s žádostí o zařazení bodů na příští schůzi výboru
poslanec R. Vích. Navrhl zařadit informaci o dronech, lehkých útočných vozidlech,
pásová bojová vozidla pěchoty, nadzvuk po roce 2027. S pozváním na kulatý stůl
na téma „ Máme zakázat Tik Tok v ČR - branně bezpečnostní aspekty používané
aplikace“,  který  se  bude  konat  v prostorách  výboru  pro  obranu,  vystoupil
místopředseda výboru J. Flek.  Na závěr předseda výboru L. Metnar požádal členy
výboru o souhlas se záštitou na konání kulatého stolu na téma „ Pásová bojová
vozidla pěchoty“. 
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Jelikož již  nikdo s dalším návrhem nevystoupil,  předseda výboru L.  Metnar
bod č. 5 ukončil, čímž byl celý program 27. schůze výboru pro obranu vyčerpán,
a proto ji ukončil.

Přílohy zápisu: 

1. Prezenční  listina  /uvedena jako příloha k zápisu  pouze  v analogové  (písemné)
podobě a je k dispozici v archivu Poslanecké sněmovny/.

2. Usnesení  č.  129  -  132  /uvedené jako  příloha  k zápisu  pouze  v analogové
(písemné) podobě a jsou k dispozici v archivu Poslanecké sněmovny/.

Zapsala: Eva Dostálová
Za správnost: Jiří Valtr

     Ing.  Michaela  OPLTOVÁ  v.  r.
Mgr. Lubomír METNAR v. r.
           ověřovatelka
předseda

Výbor pro obranu PSP
27. schůze

23.05.2023 - 13:01:53

Hlasování č. 1

Schválení pořadu schůze.

Přítomno: 11 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0
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ANO (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích: Pro     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 1, schůze č. 27, čas 13:01:53

Výbor pro obranu PSP
27. schůze

23.05.2023 - 13:25:25

Hlasování č. 2

Návrh ZÚ SRČR za rok 2022 - NBÚ.

Přítomno: 11 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0
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ANO (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích: Pro     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 2, schůze č. 27, čas 13:25:26

Výbor pro obranu PSP
27. schůze

23.05.2023 - 14:22:58

Hlasování č. 3

Návrh ZÚ SRČR za rok 2022 - MO.

Přítomno: 11 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:
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KDU-ČSL (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Pro     

ODS (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza: Pro

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích: Pro     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 3, schůze č. 27, čas 14:22:59

Výbor pro obranu PSP
27. schůze

23.05.2023 - 14:32:39

Hlasování č. 4

1. doplněk k účasti OS ČR na voj. cv. mimo ČR a účast OS jiných států na voj. cv.
v ČR /ST 446/.

Přítomno: 10 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

ANO (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Bělica: Miloslav Janulík: Pro Lubomír Metnar: Pro

Michal Ratiborský: Pavel Růžička: Pro Lubomír Wenzl:

KDU-ČSL (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Jiří Horák: Nehlasoval     
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ODS (Pro: 2, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Stanislav Blaha: Jan Hofmann: Pro Karel Krejza:

Pavel Žáček: Pro     

Piráti (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
      

SPD (Pro: 1, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Radovan Vích: Pro     

STAN (Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Josef Flek: Pro Petr Liška: Pro Michaela Opltová: Pro

TOP09 (Pro: 0, Proti: 0, Zdržel se: 0)
Marek Ženíšek:     

ID hlasování: 4, schůze č. 27, čas 14:32:40
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